



10 Pièces

370 m²

Réf. 84331165

25 000 €

Cannes

Maison à louer (06400)

**résidences
immobilier**

résidences immobilier

Magnifique propriété dans un domaine privé et sécurisé vue mer dans le quartier Montfleury. Entièrement rénovée en 2023 et proche du centre de Cannes à distance de marche. Superficie Habitable: 370 mètres carrés. Superficie du terrain: 1475 mètres carrés. 1 salon - salle à manger - cuisine fermée. 1 cuisine et salon d'été à proximité de la piscine. 7 chambres en suites. 7 salles de bain. 1 bureau. 1 piscine. Capacité: 14 personnes. -Rez-de-jardin: Entrée. Salon et cuisine d'été. Chambre 1: 1 lit double 140cm, salle de bain avec douche. Chambre 2: 1 lit double queen size, salle de bain avec douche. Chambre 3: ...

Magnificent property in a private and secure domaine with sea view in the Montfleury district. Fully renovated in 2023 and within walking distance of the centre of Cannes. Living area: 370 square meters. Land area: 1475 square meters. 1 living room - dining room - closed kitchen. 1 kitchen and summer lounge near the pool. 7 en-suite bedrooms. 7 bathrooms. 1 office. 1 swimming pool. Capacity: 14 people. -Garden level: Entrance hall. Living room and summer kitchen. Bedroom 1: 1 double bed 140cm, bathroom with shower. Bedroom 2: 1 queen-size double bed, bathroom with shower. Bedroom 3: 1 queen-size double bed, ...

WALDHOF REAL ESTATE

14 avenue de France - 06190 ROQUEBRUNE-CAP-MARTIN





www.residences-immobilier.com

